

《单词百科:papermaking是什么意思?papermaking怎么发音?papermaking的解释和用法》

英语单词papermaking是什么意思?papermaking怎么读?papermaking怎么发音?简答网为您整理了papermaking的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



papermaking怎么读

papermaking的读音: ['peɪ pə meɪ kɪ ŋ]

papermaking的意思

1、n.造纸, 造纸业, 造纸学;

papermaking的双语例句

1、Bagasse , Still a Cheap and Good Fibre for Papermaking?

蔗渣还是廉价优良的造纸原料吗？

2、Products used for sintering, chemical industry, papermaking, mining terminal, green electricity.

产品用于烧结、化工、造纸、矿山码头、环保电力.

3、The application trends of as additives in papermaking were also prospected.

展望了开发应用的发展方向.

4、Wasterwater from pulping and papermaking is one of the important pollution sources.

制浆造纸废水是工业废水中的重要污染源.

5、Introduced Jiangxi to save papermaking enterprise to reorganization working effect and experience.

介绍了江西省造纸企业改组工作的成效和经验.

6、Paper two dipilatory are paper and papermaking process of technical problems.

纸弛侧背背脱不净是造纸质料和造纸历程洋的技艺题纲.

7、Hemp fibre: Papermaking fibre made from rope or from the hemp plant.

麻纤维: 从绳或麻类植物所得的造纸用纤维.

8、Mainly be suited for these industries papermaking, printing, cigarette, electric appliance, textile and package, etc.

主要适用于:造纸、印刷、卷烟、电器、纺织及包装行业等各类分切机使用.

9、Poplar lumber is raw material of high grade pulp papermaking.

杨树木材是优质的木浆造纸原料.

10、R series wrapping machine is widely used in foodstuffs, chemical, papermaking etc.

悬臂式缠绕包装机,主要适用于食品、料、工、纸、材等行业中较轻或较重货物的整体裹包.

11、Techniques of rosin-based sizing under neutral papermaking conditions were generally reviewed.

简要介绍了松香类施胶剂中性施胶技术的发展现状.

12、Wed-end chemicals can help improve papermaking process and paper sheet quality.

在抄纸生产中使用湿部化学品可以改善生产过程以及产品质量.

13、Trace the development and spread of papermaking throughout the world.

追溯世界范围内造纸术的发展与传播.

14、The kinds and characteristics of internal sizing in papermaking are described.

介绍了造纸浆内施胶剂的种类和特点.

15、Application: This product is mainly used in papermaking, coating, and rubber, etc.

用途: 广泛用于造纸、涂料、橡胶等行业.

以上是简答网为您整理的papermaking怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于papermaking的用法、papermaking的释义、papermaking的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/papermaking>